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Abstract (en)
On its seat plate (16), a bath insert (10) carries a back support (18), on the lateral edges of which side plates (22) are swivellably arranged. Each
side plate (22) is held by a hinge arrangement (24) into which is integrated a locking device which makes it possible to adjust the side plates (22)
in fine steps into a multiplicity of angular positions relative to the back support (18) and to lock them in the respectively chosen angular position
in such a way that they cannot be swivelled. The lock is released by lifting the side plate (22) slightly. The back support (18) has the same hinge
arrangement with a locking device, allowing it to be locked in any desired inclined position. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Badewanneneinsatz (10) trägt auf seiner Sitzplatte (16) eine Rückenlehne (18), an deren Seitenrändern Seitenplatten (22) schwenkbar
angeordnet sind. Jede Seitenplatte (22) wird von einer Scharnieranordnung (24) gehalten, in die eine Verrastungseinrichtung integriert ist, die es
erlaubt, die Seitenplatten (22) in einer Vielzahl von Winkelstellungen zur Rückenlehne (18) feinstufig zu verstellen und in der jeweils gewählten
Winkelstellung unverschwenkbar einzurasten. Durch einen geringen Hub der Seitenplatte (22) wird die Verrastung gelöst. Die Rückenlehne (18)
weist die gleiche Scharnieranordnung mit Rasteinrichtung auf, sodaß sie in beliebigen Neigungsstellungen verrastet werden kann.
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